
Lelki hévége – teremtésvédelem 

 

Az idei lelki hétvégén egy nagyon fontos témát dolgoztunk fel, ami úgy hiszem minden 

embert és élőlényt egyaránt érint. Ez pedig nem más, mint a teremtésvédelem. 

Az egész egy filmnézéssel kezdődött, melynek címe  „A fiú, aki befogta a szelet”. Egy 

Malawiban élő kisfiúról szól, aki megmentette a faluját az éhezéstől egy saját módszerrel 

készített szélkerékkel. Megható, hisz igaz történet alapján készült. Nehéz elképzelni, hogy 

valakik még most is így élnek. A film teljes egészében bemutatta milyen is a fejletlen 

országokban az élet, de reményt adott, hogy a megfelelő hozzáállással és segítséggel ezen lehet 

változtatni.  

A további programokon hasonló témákat dolgoztunk fel. Érdekes volt hallani kollégista 

társaim véleményét és ötleteit a környezettudatos életről, és hogy mi hogyan tudnánk mások 

vagy akár saját környezetünkön segíteni. Az előadásokon megtanultuk, hogy Isten minden 

teremtményének van értéke, és nem szabad egyiknek sem kárt okozni. A Földön 

valamennyiünknek harmóniában kellene élnie, meg kellene vigyázzuk azt a jövő nemzedék 

számára.  

De nemcsak beszélgettünk, hanem különböző játékok által is többet tudtunk meg. 

Csoportokba osztva mindenki kapott egy országot a világ különböző pontjáról. Egy leírásban 

olvashattunk, hogy hány tagú a család, illetve mennyi a havi keresetük. Egy vonalba 

felsorakozva kezdtük sorolni a különböző dolgokat, mint például a rizs, a tej, a tojás, majd 

később az internet, az autó, az iskoláztatás... Ha valaki szerette volna megvásárolni ezeket, 

akkor le kellett vonni a havi keresetből, és előre lépni egyet. Persze a végén a leggazdagabb 

országok álltak legelől, a szegényebbek pedig alig tettek meg két-három lépést.  

Ekkor gondoltam bele abba igazán, hogy mennyire örülhetek annak, amim van, mert 

másoknak ez nincs meg. Akik napról napra élnek nem panaszkodnak, hogy sok a tanulni való, 

mert sajnos iskolába se mehetnek. Nem panaszkodnak arról, hogy most épp olyan vacsora van, 

amit nem szeretnek, mert lehet néha vacsorájuk sincs.  

Nagyon örülök, hogy ilyen aktuális téma volt a lelki hétvégén, hisz megváltoztatta a 

nézőpontom sok dologról, és rávilágított arra, hogy ha összefogunk és odafigyelünk, akkor meg 

lehet változtatni a jelenlegi helyzetet. 


